
Radny Rady Miasta Gliwice                                                             Gliwice, dnia 30.01.2022 r.  

Łukasz Chmielewski 

 

 

 

Szanowna Pani Ewa Weber 

Zastępca Prezydenta Miasta Gliwice 

 

 

ZAPYTANIE 

 

 

Dotyczy: dyskusji na sesji Rady Miasta Gliwice w dniu 20.01.2022 r. w sprawie Areny 

Gliwice.  

 

Szanowna Pani Prezydent,  

 

pisze do Pani w nawiązaniu do dyskusji, która miała miejsce na sesji Rady Miasta 

Gliwice w dniu 20.01.2022 r. w sprawie Areny Gliwice.  

Po okresie letnim, kiedy na terenie Areny Gliwice odbywały się różnego rodzaju 

imprezy, otrzymałem szereg skarg od mieszkańców zabudowań ul. Pszczyńska 112 – 118. 

Skargi dotyczyły ciągłego hałasu, który uniemożliwia normalne funkcjonowanie, zarówno  

w ciągu dnia jak i w nocy.  

W związku z powyższym, proszę o informacje, co mam przekazać skarżącym się 

mieszkańcom, dla których Arena Gliwice uniemożliwia spokojne funkcjonowanie  

w okresie letnim.  

 

Z wyrazami szacunku, 

 

Radny Rady Miasta Gliwice  

 

Łukasz Chmielewski  

 


